

## 特别通告

尊敬的客户：

为配合厦门市人民政府防汛抗旱指挥部需要，更好保障客户生命安全和身体健康，按照厦门市人民政府防汛抗旱指挥部发布的《厦门市防御第五号台风“杜苏芮”动员令的通知》，恒生银行（中国）有限公司厦门分行将于下列时间暂不提供网点现场服务，预计恢复时间为2023年07月31日。

由	至
2023年07月28日（星期五）早上 9点	2023年07月28日（星期五）晚上 17点

上述期间，为客户提供的线上业务照常进行，我行电子银行及客户服务热线（[400 830 8008](tel:4008308008)）将持续为您提供服务。不便之处，敬请谅解。

恒生银行（中国）有限公司厦门分行

2023年7月28日

## Special Notice

Dear Customers:

Due to the No.5 Typhoon "Dusuri", In line with the needs of the Xiamen Municipal People's Government's Flood Control and Drought Relief Headquarters, the face to face banking services at this branch will be temporarily suspended as stated below. The expected recovery time is July 31 2023.

From	To
Friday, 28Jul 2023 (9:00am)	Friday, 28Jul 2023 (17:00pm)

During the above period, please use our on-line service and please dial our e-banking customer service hotline ([400 830 8008](tel:4008308008)). We apologize for any inconvenience caused.

Hang Seng bank (china) limited Xiamen Branch

28 July 2023